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Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się do Pana w sprawie ul. Narciarskiej. Droga ta jest wykorzystywana przez 
MPO jako „awaryjna” dla ruchu samochodów o wysokim tonażu w dni powszednie. 
Otrzymałem jednak zgłoszenia od mieszkańców dotyczące dużej częstotliwości 
wykorzystywania tej ulicy przez ciężkie pojazdy. W związku z tego droga ta jest w coraz 
gorszym stanie, dalsze wykorzystywanie jej w ten sposób doprowadzi do całkowitej 
degradacji. Często także mieszkańcy muszą zjeżdżać i ustępować pierwszeństwa dużym 
pojazdom. Stwarza to dodatkowo zagrożenie dla pieszych, którzy nie mają tam wyznaczonych 
przejść. 

 
Zwracam się z prośbą o informację dlaczego ul. Narciarska jest wykorzystywana w ten 

sposób oraz czy planowane jest ograniczenie tego wykorzystania w związku ze złym stanem 
nawierzchni. 

 
Z góry dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

 

 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 


